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H691
头戴式立体声耳机

Headset Type Stereo Headphone
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产品特点：
迪士尼定制漫威版，科技感设计、精密工艺；
大动能钕铁硼单元，封闭腔体，声场开阔、低频饱满；
支持多角度折叠，节省空间，收纳方便；
蛋白皮耳套，柔软舒适，适宜长时间佩戴；
内置钢条头带，外包裹高弹软胶，坚固耐用；
3.5mm金属插头，TPE线材，抗拉扯、防缠绕；

规格参数：
单元尺寸：40mm                       标称阻抗：38Ω

灵敏度：98dB                              频响范围：20Hz-20kHz

线长：1.3M

频响曲线：
H691 B&K人工头测试频响曲线
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以上参数仅供参考，设计和规格如有变更，恕不另行通知。
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使用方法：

头戴式立体声耳机*1 PCS 纪念铭牌*1 PCS收纳袋*1 PCS

说明书*保修卡1 PCS

包装清单：

1. 请调节至合适的头带长度、并根据左右声道标示正确佩戴。

2. 可折叠耳机支臂，放入收纳袋，便于携带。



Frequency response curve
H691 B&K manual head test frequency response curve.

[Hz](Step Frequencies)
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Features
● Special design for Disney with Marvel pattern and sophisticated 
technology.
● Big dynamic NdFeB unit with closed cavity for wide sound field and 
full bass.
● Supports multi-direction folding for saving space and portable 
carrying.
● Soft ear-cap for high-grade & comfort use.
● Built-in stainless steel headband covered with soft silicon strip
● 3.5mm metal plug matches TPE cable for anti pulling and twining. 

Specification
Driver unit: 40mm                  Impedance: 38 ohm
Sensitivity: 98dB                    Frequency range: 20Hz-20kHz
Cable length: 1.3M
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The above specification is only for your reference, design and 
specification are subject to change without notice.



Headphone*1pcs Nameplate*1pcsStorage bag*1pcs

User manual/warranty card*1pcs

Box content
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Usage
1. Adjust the headband to an applicable length and according to the 
marks on left and right channels for wearing the headphone correctly.

2. Fold the bracket of the headphone and put it into storage bag for
portable carrying.
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3安全注意事项：

为保证您的人身安全，请勿将该耳机佩戴或放置在离心脏
起搏器过近的位置(小于10CM)。 

请勿将插头插入电源插座。 

儿童应在成人监督下使用本设备，本产品并非玩具。
 

在高音量下使用耳机⸺特别是长时间使用⸺可能会对
您的听力造成损伤。 

操作高保真音响开关或插入耳机时可能会发出尖利的声音，
其在高音量设置下可能会影响您的听力。因此，在切换各
种音源或插入耳机前，请将音量控制设置为最低。 

为交通安全起见，驾驶时或骑自行车时请勿使用耳机。

Warning!

To guarantee your personal safety, please do not wear or keep 
headphones in the vicinity (closer than 10cm) of a pacemaker.

Do not insert plug into electric sockets.

Supervise children when using the equipment, the 
product is not a toy.

Headphone listening at high volume levels – particularly, over 
extended periods of time – may damage your hearing.

The operation of switches on your hi-fi system or plugging in 
the headphones may cause clicks which at high volume setting 
may affect your hearing. Therefore, always set the volume 
control to minimum before switching between different 
sources (tuner, turntable, CD player, etc.) or plugging in the 
headphones.

For traffic safety, do not use headphones while driving or cycling.
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版本号Ver1.1

微信扫一扫，更多信息

地     址：北京市海淀区北四环西路68号
生产商：东莞市漫步者科技有限公司
厂     址：东莞松山湖高新技术产业开发区工业东路2号

北京爱德发科技有限公司   出品

商标说明：EDIFIER       ,                    均为北京爱德发科技
有限公司持有注册商标，仿冒必究。


